
PROTOKOLL vid sammanträde i Djurgårdens 
IF:s överstyrelse den 28/3/55 Stadion

NÄRVARANDE: Nordlund, Rinman, Norén, Eckerbrant, 
Lövdahl, Liliequist

Förhindrad: Dunér

§ 1.
I ordförandens frånvaro Öppnades sammanträdet av Nordlund, som 

också valdes att leda dagens förhandlingar.

§ 2.
Diskuterades de förhållanden, som föranlett inkallande av bandy

sektionens styrelse och som närmast voro av ekonomisk art. Härefter övergick 
sammanträdet till möte med bandystyret, som representerades av L, Höglund, 
G. Keyser, J. Nyström, G, Hedlund och N. Lindell.

Nordlund redogjorde för utgångskedet för bandysektionen, som i an
slag vid säsongens början beviljets kr. 15.000:- under vissa förutsättningar. 
När dessa ej kunde infrias, hade anslaget skurits ned till 10.000. När bandyns 
bokslut nu förelåg, visade sig att detta anslag överskridits med 3.300 kr. 
Som ÖS under pågående säsong inte fått någon varning att kostnadsramen skulle 
sprängas på detta sätt, ansåg ÖS förfaringssättet böra påtalas och utbad sig 
också ett besked om orsaken till merkostnaderna.

Sektionsordf. Höglund erinrade om att han vid anslagets bestäm
mande till 10.000 kr. framhållit, att kostnaderna svårligen kunde hållas un
der 12.000 kr. Om också viljan att begränsa utgifterna varit god, hade det ej 
lyckats och med denna 12.000 kronors siffra som förvarning ansåg Höglund, att 
ÖS borde utan ny larmsignal under pågående säsong varit beredd på anslagets 
överskridande.

Keyser framhöll att merkostnaderna delvis låg i traktamenten till 
spelarna med sammanlagt 1.300 kr. (10 kr. pr match) och i materialkostnad med 
1.200 kr. Materialen hade varit eftersatt sedan tidigare år och en del nyin
köp hade blivit ett villkor. Omkostnaderna hade stigit även genom att laget 
senaste säsongen spelat i en ny serie med fyra bortamatcher. Till jämförelse 
nämndes att fjolårets bandybugdet balanserat på 11.300 kr.

Efter ytterligare diskussion meddelades att ÖS avsåg att betala 
sektionens underskott men att detta ej kunde ske pr omgående, varför sektions- 
kassören uppmanades på lämpligt sätt uppehålla björnarna. ÖS avsåg också att 
omedelbart efter bandyns årsmöte den 1/4 tillsammans med sektionsstyrelsen 
dra upp linjerna för arbetet inför kommande säsong.

§ 3.
Sedan bandyrepresentanterna lämnat sammanträdet, beslöt ÖS att 

förbereda, ett sammanträffande med fotbollsstyrelsen för att med denna och 
den nyvalda bandystyrelsen gå igenom förutsättningarna för bandyns framtid.

§ 4.
Handbollsstyrelsen hade måst lämna återbud till dagens samman

träde och därför beslöts att kalla till nytt möte med ÖS den 4/3/55. Samma 
dag har boxningssektionen årsmöte, varvid ÖS också skall representeras. Upp
drogs åt Norén att antingen själv närvara eller utse representation, för
slagsvis Lövdahl eller Eckerbrant.

§ 5.
Diskuterades i vad mån ÖS kunde lämna fotbollssektionen någon 

hjälp eller något uppslag för att förhindra viss representationsspelares 
övergång till en småklubb i Norrland. Diskussionen fick utgöra svar på frågan.

§ 6.
Meddelade sig vice ordföranden och sekreteraren förhindrade att 

på grund av utrikesvistelse kunna närvara vid sammanträde den 4/4/55, vilket 
beslöts avhållas på ordinarie tid. Härefter avslutade ordföranden sammanträdet.


